

Title (en)

Façade made from a mineral insulating material and a plaster as well as a method for producing the same.

Title (de)

Fassade aus einem mineralischen Dämmstoff und einem Verputz sowie Verfahren zu ihrer Herstellung.

Title (fr)

Façade constituée d'une couche d'isolation minérale et d'un enduit de plâtre ainsi que la méthode de sa fabrication.

Publication

EP 0467098 A1 19920122 (DE)

Application

EP 91110313 A 19910622

Priority

DE 4022463 A 19900714

Abstract (en)

The facade, composed of a mineral insulating material (6) and a multilayered plaster (10, 11) with embedded steel-wire cloth (7), is characterised in that the mineral insulating material (6) is sprayed on in one layer, and in that the steel-wire cloth (7) carries the plaster and is supported, for its part, at a distance (9) from the surface of the insulating material (6) on supports (1, 4) which can be adjusted in length, are distributed at certain points over the wall (2) and penetrate the mineral insulating material (6). <IMAGE>

Abstract (de)

Die aus einem mineralischen Dämmstoff (6) und einem mehrschichtigen Verputz (10,11) mit eingebettetem Stahlgewebe (7) bestehende Fassade ist dadurch gekennzeichnet, daß der mineralische Dämmstoff (6) einschichtig aufgespritzt ist und daß das Stahlgewebe (7) den Verputz trägt und seinerseits mit einem Abstand (9) von der Oberfläche des Dämmstoffes (6) auf in der Länge einstellbaren Stützen (1,4) abgestützt ist, die punktuell verteilt auf der Wand (2) angeordnet sind und den mineralischen Dämmstoff (6) durchdringen. <IMAGE>

IPC 1-7

E04B 1/76; E04F 13/04

IPC 8 full level

E04B 1/76 (2006.01); **E04F 13/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 1/762 (2013.01); **E04B 1/7629** (2013.01); **E04F 13/045** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0018699 A1 19801112 - NEERBOS BETONCHEMIE B V VAN [NL]
- [A] FR 2468700 A1 19810508 - SET TECHNOCHEM [CH]
- [A] DE 3149974 A1 19830127 - STAUSSZIEGEL IND GMBH [AT]

Cited by

EP2006461A3; EP2801674A1; WO2012097392A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0467098 A1 19920122; DE 4022463 A1 19920123

DOCDB simple family (application)

EP 91110313 A 19910622; DE 4022463 A 19900714